

香港紅十字會 Hong Kong Red Cross  
紅十字會定向挑戰 2023 結伴 LINE FRIENDS 「行」人道  
Red Cross City Challenge 2023 Act Out Humanity with LINE FRIENDS  
回條 Reply Slip

致：彭曉慧小姐 傳訊及資源發展

To: Ms. Angel PANG - Communications and Resource Development

電話 Tel: 2507 7507

傳真 Fax: 2802 0017

我們同意支持以下項目：請於以下方格填上「✓」

Yes! We are interested in supporting the following collaborations: Please mark "✓" on the below boxes

1. 活動支持 Event Support – Team Participation

捐款參與企業組隊伍 (每隊 2-4 人) Join as Open Group Team (Each Team: 2 – 4 People)

每隊港幣\$880 Each Team HK\$880 X \_\_\_\_\_ (隊 Team) | 共 Total : \_\_\_\_\_ (人 people)

我們暫時未能參與以上項目，但樂意捐款支持：(支票抬頭請寫「香港紅十字會」)

港幣 \_\_\_\_\_，支票號碼 \_\_\_\_\_

We are **NOT** able to support this program this time but would like to make a donation of HK\$ \_\_\_\_\_ with  
cheque no. \_\_\_\_\_ . (Crossed cheque payable to the "Hong Kong Red Cross".

聯絡資料 (請用英文正楷填寫)		捐款者號碼 (如適用)	
Contact Information (Please use CAPITAL LETTER)		Donor Number (if applicable)	
轉介人 Referees	以上捐款由 Above donation referred by	經募。(如適用) (if Applicable)	
機構名稱 Company Name	Mr. Richard Poon		
聯絡人 Contact Person	Mr./Ms. (姓 Surname)	(名 First Name)	先生/女士 電話 Tel
職位名稱 Title			部門 Depart ment
電郵 Email			傳真
地址 Address	_____		
<input type="checkbox"/> 香港 Hong Kong Island <input type="checkbox"/> 九龍 Kowloon <input type="checkbox"/> 新界 News Territories			

香港紅十字會盡力遵守《個人資料(私隱)條例》(條例)中所列載的規定，確保儲存的個人及機構資料準確無誤，及有妥善的儲存方法。為保障資料當事人/所屬機構的利益，本會收集有關資料作有關捐款事宜、發收據及活動報名用途；以及可能運用你/機構資料(包括機構名稱、聯絡人姓名、電話、傳真、電郵及郵寄地址)，以便本會日後與你通訊、籌款、作活動/培訓課程邀請或收集意見的推廣用途。你亦可以隨時要求本會停止使用你/機構的資料作上述推廣之用途。日後查閱或更新資料，請致電 2802 0016。

Hong Kong Red Cross undertakes to comply with the requirements of the Personal Data (Privacy) Ordinance to ensure that personal & corporate data kept are accurate and securely kept. To safeguard interest of our data subject, Hong Kong Red Cross collects personal & corporate data from you for the purposes of handling donations, issuing receipts, and registration, and may use your personal & corporate data (company name, contact person, telephone number, fax number, email and mailing addresses) for the purposes of providing you with information of Hong Kong Red Cross, fundraising appeal, activities invitation as well as for feedback collection and related promotion purposes. Upon your request at any time, we will cease to use the personal & corporate data for promotion purposes. You may contact us at 2802 0016 for enquiry or information update.